
Rada Miejska w Grodzisku Wielkopolskim

Protokół Nr 12/2025
Z posiedzenia XII Sesji Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu 30 stycznia 2025 r.
Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury RONDO ul. Kolejowa 12 Grodzisk Wielkopolski
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:19 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.
Obecni:
1. Izabela Drgas
2. Karolina Duma-Guemise
3. Józef Gawron
4. Danuta Grzanowska
5. Anna  Koza
6. Przemysław Lange
7. Katarzyna Lusina
8. Rafał Maluśki
9. Dariusz Matuszewski
10. Wojciech Michalski
11. Karolina Nadobnik
12. Dorota Przybysz
13. Szymon Strugała
14. Sebastian Tuliński
15. Weronika Tullin
 
 Ad 1. Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Koza, która 
powitała wszystkich zebranych.

Ad 4. Przewodnicząca Rady  Pani Anna Koza przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia

2. Powitanie radnych i zaproszonych gości

3. Stwierdzenie quorum

4. Przyjęcie porządku obrad 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

6. Przedstawienie informacji z prac Burmistrza Grodziska Wielkopolskiego w okresie 
międzysesyjnym

7. Przedstawienie informacji Komisji Rewizyjnej z prac w okresie międzysesyjnym

8. Interpelacje i zapytania radnych

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie gminy 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2035
c) zniesienia formy ochrony przyrody
d) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Grodzisk Wielkopolski, a także określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Grodzisk Wielkopolski



e) określenia kryteriów rekrutacji kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznych 
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Grodzisk Wielkopolski
f) nieodpłatnego nabycia od PKP S. A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania 
wieczystego działek położonych w Grodzisku Wielkopolskim
g) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Grodzisk Wielkopolski na 
lata 2024-2027
h) nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Grodzisku Wielkopolskim
i) ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w pasie drogi 
wojewódzkiej nr 308
j) zmiany Uchwały Nr XXXVI/307/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim z dnia 
23 listopada 2021r w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Grodzisk Wielkopolski i 
nadania jej statutu
k)  przyjęcia Programu ”Grodziska Karta Seniora”
l) rozpatrzenia petycji
ł) zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Finansów i Sfery Budżetowej Rady Miejskiej w 
Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
m) zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarczej oraz Ładu i Porządku Publicznego Rady
Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
n) zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok 

11. Wolne głosy i wnioski
12. Zakończenie posiedzenia
 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała
 
Ad 5. Na wniosek Przewodniczącej Rady Miejskiej protokół z poprzedniego posiedzenia został 
przyjęty bez uwag. 
 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)



Szymon Strugała
 
Ad 6. Burmistrz Grodziska Wielkopolskiego przedstawił informację z prac w okresie 
międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu.
 
W dyskusji wzięli udział:
- Radny Dariusz Matuszewski stwierdził, iż sprawa szpitala jest przedmiotem troski wszystkich 
mieszkańców naszego miasta. Jest od niedawna nowy dyrektor tej placówki. Zapytał jak zatem 
wygląda sytuacja w grodziskim szpitalu?
- Burmistrz odpowiedział, iż jeżeli chodzi o SP ZOZ, to Rada Społeczna ma charakter tylko 
opiniujący , nie nadzoruje bieżącej działalności szpitala. Nie odpowie też napytanie jak szpital stoi 
na finansowo za ubr. Na wspomnianym spotkaniu główne punkty były dwa. Jednym była analiza 
skarg i wniosków złożonych na działalność medyczną, a drugim było zaopiniowanie wznowienia 
nowej działalności w szpitalu, czyli planów uruchomienia placówki podstawowej opieki zdrowotnej
czyli lekarza rodzinnego. Dzisiaj w szpitalu jest już realizowana tzw. pomoc wieczorowa i 
świąteczna. Intencją dyrektora jest to, aby pomoc ta miała charakter całodobowy, czyli będzie się 
można do szpitala zapisać tak jak do lekarza rodzinnego. Dyrektor posiada już jakieś rozwiązania 
kadrowe ( posiada wstępne zgody lekarzy, którzy mieliby w tym uczestniczyć ). Stwierdził ,iż jest 
to dobre rozwiązanie, ponieważ po pierwsze szpital posiada niezłą bazę diagnostyczną 
( laboratorium, rentgen ), po drugie tych lekarzy rodzinnych nigdy nie jest za wiele. Zapewne gdy 
powstanie taka placówka , to będzie miała rzesze swoich pacjentów. Dodał, iż ze sprawozdania za 
półrocze 2024r obraz był prawie katastrofalny. Zobaczymy jak będzie wyglądał bilans i 
sprawozdanie za 2024, a tak najbardziej istotne to będzie sprawozdanie za I półrocze tego roku, bo 
pan dyrektor jest od niedawna i wskaźniki finansowe jego działań nie będą widoczne z dnia na 
dzień. Jeśli coś z tego ma być, to trzeba dać czas dyrektorowi na wykazanie się. Pierwsze ślady jego
działalności będą widoczne w sprawozdaniu z tego roku. 
 
Ad 7. Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Izabela Drgas przedstawiła informację 
Komisji Rewizyjnej z prac w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu.
 
 Ad 8. Interpelacje i zapytania
W dyskusji wzięli udział:
- Radny Józef Gawron zapytał w imieniu mieszkańców ul. Prostej co dalej z tą ulicą w obliczu tego,
że na ulice na osiedlu sportowym  Gmina otrzymała dofinansowanie, a ul. Prosta takiego 
dofinansowania nie otrzymała. W budżecie gminy w 2025r zaplanowano na ten cel 800.000 zł. Na 
dzień dzisiejszy stan tej ulicy jest fatalny.

- Burmistrz przypomniał, iż w budżecie zaplanowano kwotę jako wkład własny wymagany przy 
składaniu wniosków o dofinansowanie budowy tej drogi. Czyli w budżecie nie ma pełnej kwoty. 
Póki co żadne dodatkowe środki na ul. Prostą się nie pojawiają. Natomiast rzeczywiście dzisiaj 
Wojewoda Wielkopolski ogłosiła listę dofinansowań z Rządowego Programu i tam na ulice 
Atletyczną i Hokejową , Gmina otrzymała 50% kosztów czyli 2.777.000 zł, co oznacza, że drugie 
tyle trzeba będzie gdzieś poszukać. Najpierw zatem trzeba rozstrzygnąć ten problem, potem 
będziemy rozstrzygać sprawę ul. Prostej.  Póki co pozycja ta znajduje się w budżecie. Na ten 
moment nie zakłada się , że tę inwestycję z budżetu będziemy wykreślać. Niemniej czas pokaże, bo 
na razie mamy dofinansowanie na ul. Hokejową i Atletyczną, trzeba będzie te  środki wprowadzić 
do budżetu i ogłosić przetarg ( przypomniał, iż został ogłoszony przetarg na basen ), i zobaczymy 
jakie będą oferty i za ile. Dzisiaj nie można niczego obiecywać, chociaż zdaje sobie sprawę, że 
mieszkańcy ul. Prostej czekają na budowę tej drogi. Przypomniał, że miejsc takich na terenie naszej
Gminy, gdzie są wybudowane domy, a nie ma utwardzonych dróg, jest bardzo wiele. Jak do tej pory
trzymano się założenia, że Gmina buduje tam, gdzie może uzyskać dofinansowanie. W związku z 
tym, że udało się pozyskać środki na ul. Łyżwiarską i Hokejową , to trzeba te środki wykorzystać, 



bo nie wiadomo kiedy drugi raz taka okazja może się nie pojawić, a kwoty, które te inwestycje 
pochłaniają,  są z roku na rok coraz wyższe . Przypomniał, iż w ubr. ul. Piaskowa kosztowała 
800.000 zł, na ul. Atletyczną mamy kosztorys 5,5 mln zł, łącznik Winna do Mikołajczyka – krótki 
odcinek, koszty nie małe. Cała budowlanka robi się coraz droższa i trzeba to wszystko ważyć, nie 
tylko na potrzeby ale także możliwości. Jeżeli w ciągu roku z różnych źródeł uda się środki 
pozyskać, to będzie łatwiej, jeżeli się one nie pojawią, to trzeba ich będzie szukać gdzie indziej. 
Tyle można mieszkańcom ul. Prostej powiedzieć , którzy mają świadomość, bo wiele rozmawiano 
na ten temat, że w tym rejonie miasta po wybudowaniu ulicy Piaskowej, ulica Prosta jest w 
następnej kolejności do realizacji. O terminach będzie mowa wówczas, gdy będą środki finansowe i
będzie rozstrzygnięty przetarg.
 
Ad 9. Podjęcie uchwał w sprawie:
 
 a) zmian w budżecie gminy
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/76/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2035
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2035
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/77/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 c) zniesienia formy ochrony przyrody
 Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Marek Łukarski - Naczelnik Wydz. ds.Wsi 
Do projektu nie wniesiono uwag.



Głosowano w sprawie:
zniesienia formy ochrony przyrody
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/78/2025 została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu.
 
 d) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Grodzisk Wielkopolski, a także określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Grodzisk Wielkopolski
Projekt uchwały przedstawił i omówił  Pan Rafał Sikorski - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych.

Do projektu wniesiono następujące uwagi i zapytania:
W dyskusji wzięli udział:
- Radny Józef Gawron stwierdził, iż historycznie te ulice, które zostały wykreślone z tego obwodu 
przynależały do SP Nr 4. Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo, to dzieci wychodząc z domu z ulicy np. 
Dolnej czy Strumykowej mają do przejścia tylko jedno skrzyżowanie, na którym jest sygnalizacja 
świetlna i dalej idą chodnikiem prosto do szkoły. Poza tym , jeżeli ktoś ma zamiar kupić 
mieszkanie, działkę czy budować dom, ma na uwadze bliskość sklepów, ale także szkoły. Teraz 
rodzic będzie musiał to dziecko prowadzić przez całe miasto. Dzieci, które są dzisiaj dowożone do 
SP Nr 4 mogłyby być dowożone do SP Nr 1.
- Pan Rafał Sikorski wyjaśnił, iż proponowana zmiana w granicach obwodu podyktowana została 
powstałymi dysproporcjami jakie powstały na terenie miasta Grodziska. Żadną tajemnicą nie jest, 
że zarówno część miasta Grodziska w postaci ul. Winnej, Nowotomyskiej i OWP bardzo mocno się 
rozbudowuje. Podobna sytuacja dotyczy obszaru dawnych Kobylnik. Przyjęto politykę, aby 
odciążyć dwie szkoły ( SP Nr 2 i SP nr 4 ). W tym roku w SP Nr 4 są trzy klasy pierwsze, co 
wymusiło przekształcenie salki korekcyjnej na pomieszczenie dydaktyczne ( klasę lekcyjną). 
Zaistniała zatem konieczność zmian ulic i przyporządkowania ich do jednej ze szkół starej części 
miasta, która obszarowo zajmuje 60% miasta Grodziska, w którym urodzeń jest  bardzo mało. 
Chodzi o SP Nr 1 . W związku z powyższym intencją Burmistrza jest to, w uzgodnieniu z 
dyrektorami szkół, aby poprzez te zmiany uniknąć zmianowości. Gdyby było jak do tej pory i 
musiałyby w SP Nr 4 powstać trzy klasy pierwsze, wtedy musiałaby być wprowadzona 
zmianowość. Do SP Nr 1 przypisano ulice Dolną, Strumykową i Wypoczynkową, aby tę szkołę 
wzmocnić. Do SP nr 1 przyporządkowano także ulice Słomińskiego, Słowackiego, Majkowskich i 
Łamaną, mimo że historycznie należały one do obwodu SP Nr 2.
Szkoła Podstawowa Nr 1 w latach swojej świetności mieściła w swoich zasobach 930 uczniów , na 
chwilę obecną tych uczniów jest niespełna 630.mPodczas naboru czy też rekrutacji do tych szkół, 
pomimo tej mocnej rozbudowy, która nastąpiła w obszarze SP Nr 4, przyjęto dzieci do trzech klas 
pierwszych, tyle samo co w SP Nr 1. Należało zatem jakieś działania podjąć i zdecydowano, że 
„odcięta” zostanie południowa część miasta do ul. Europejskiej, natomiast ulice, które przecinają tę 
ulicę ( Kobylnicka, Prosta ) będą przynależeć tak jak było do tej pory do SP Nr 4. Faktem jest , że 
droga tych dzieci wydłużyła się z 1 km do 2 km. Analogicznie sytuacja ma się także z tą starą 
częścią OWP czyli bloków 1-4, do tej pory do SP Nr 2 było 900 metrów, po zmianach do SP Nr 1 
odległość ta wyniesie 1,7 km. Gmina jest zobowiązana do takiego ustanowienia sieci szkół, aby 



liczba kilometrów nie przekraczała trzech w przypadku klas I- IV, natomiast w przypadku klas V-
VIII, cztery kilometry. Gdy te liczby zostaną przekroczone, Gmina zobowiązana jest do organizacji 
bezpłatnego transportu i opieki dla tych dzieci do szkoły obwodowej.
- Radny Sebastian Tuliński stwierdził, iż przed niżem się nie ucieknie i z tym musi się Gmina 
zmierzyć. Natomiast nowe obwody budzą emocje i o tym rozmawiano m.in. na Komisji. 
Zaproponował, aby pochylić się , oczywiście nie w dniu dzisiejszym , ale niedalekiej przyszłości i 
rozważyć przeznaczenie gorzej sytuowanych technicznie szkół na inne cele, a te lepiej wyposażone,
jak chociażby SP Nr 1, żeby je dalej wzmacniać, a te szkoły starsze, które nie mają np. 
termomodernizacji, w jakiś sposób przeznaczyć na inne cele, niekoniecznie edukacyjne. Jeżeli 
będzie można pozyskać w przyszłości jakieś środki o czym mówił radny D.Matuszewski na 
posiedzeniu Komisji, zastanowić się nad budową szkoły podstawowej na OWP, bowiem szkoła to 
jest centrum życia ,  a za chwilę dzieci z końca Winnej będzie trzeba wozić kilka kilometrów do SP 
Nr 1.
- Pan R. Sikorski stwierdził, iż faktycznie w SP Nr 1 była przeprowadzona duża inwestycja 
termomodernizacji budynku, wymieniono całą stolarkę okienną i izolacje stropodachu i ścian. W 
planach jest kontynuacja remontu korytarzy szkolnych wraz z klatkami schodowymi i ten etap w 
tym roku będzie dokończony. Jeżeli nie dokonano by tych zmian w granicach obwodów, to w 
szkole tej za chwilę nie byłoby uczniów.
- Radna Danuta Grzanowska zauważyła, że  w 2024r w SP Nr 1 było 736 uczniów z 5 klasami 
pierwszymi, a w SP Nr 2 było 612 uczniów z trzema klasami pierwszymi. Zapytała , w której ze 
szkół nastąpi zwiększenie uczniów, a w której nastąpi umniejszenie w wyniku planowanych zmian?
- Pan R.Sikorski wyjaśnił, iż proponowane zmiany mają obejmować proces długofalowy. Potrzeba 
3-4 lat, aby te liczby się mniej więcej wyrównały. Szkołą, która najbardziej będzie wzmocniona o 
dzieci klas I będzie SP Nr 1 i tam ta liczba dzieci ( planowana i oparta na danych demograficznych) 
będzie wynosiła 81, co pozwoli uruchomić 5 klas pierwszych. Natomiast jeśli chodzi o SP Nr 2 są 
planowane trzy klasy pierwsze ( 67 dzieci ). Jeszcze raz zaznaczył, iż proponowane zmiany mają na
celu to, aby w szkołach miejskich nie było zmianowości. Najbliższy rok , dwa, pokażą czy Gmina 
idzie w dobrym kierunku. Jeżeli pojawi się znowu jakaś dysproporcja ( nie wiadomo jak się 
budownictwo będzie dalej rozwijać ), to Gmina będzie gotowa na kolejne roszady.
- Burmistrz odniósł się do kilku tez, które padły we wcześniejszej dyskusji. Zacząć należy od 
ogólnej refleksji na ten temat. Stwierdził, iż w 2022 roku ONZ robił perspektywę demograficzną 
dla Polski i wtedy wyliczyli specjaliści, że w 2022 roku w Polsce urodzi się 354.000 dzieci, a w 
2023 – 424.000 dzieci. Tymczasem w 2022r. urodziło się 305.000, a w 2023 – tylko 272.000. W 
związku z tym nie należy się spodziewać, że będzie dynamiczny wzrost mieszkańców naszego 
kraju, a raczej demografowie mówią, ze Polska będzie się wyludniać, czego dowodem jest taki 
współczynnik zastępowalności demograficznej ( ile kolejne pokolenia rodzą dzieci ). Aby sytuacja 
była stabilna to ten współczynnik liczony w odniesieniu do liczebności kobiet, powinien wynosić 
2,1 ( czyli teoretycznie 100 kobiet powinno urodzić 210 dzieci ). W Polsce za rok 2023 ten 
współczynnik wyniósł 1,2. To oznacza , że w niektórych tematach demograficznych się 
zatrzymamy, albo będziemy robić krok do tyłu. Na tę sytuację trzeba nałożyć nasze grodziskie 
podwórko. Nie trzeba nikogo przekonywać, że w ostatnich latach najwięcej terenów budowlanych 
wytworzyło się na obrzeżach miasta i obszarach przyległych ( rozwój budownictwa 
wielomieszkaniowego i jednorodzinnego ) na gruntach, której do tej pory były użytkowane 
rolniczo. Zmiany w planowaniu przestrzennym, które dotknęły gminę, a które wymagają posiadania
od 1 stycznia 2026r planu ogólnego Gminy, w pewnym sensie utrwalą stan istniejący w tym 
momencie. Można przyjąć,  że tych terenów budowlanych nie będzie już tak szybko przybywać i 
będziemy mieszkać tam gdzie już dzisiaj mieszkamy. Dojdzie do sytuacji takiej, że nie będzie 
działek budowlanych i będziemy poruszali się w granicach tego co jest. Najwięcej nowych terenów 
budowlanych, a więc najwięcej młodych ludzi, to tereny ulicy Winnej, OWP, Słocina, Zdroju, 
Kobylnik. Północ i wschód miasta nie mają tyle szczęścia , co wynika m.in. z tego, że są tam gleby 
lepszej jakości i ich wykorzystanie na cele budowlane jest dużo trudniejsze, a i także 
kosztowniejsze. Poza tym są to grunty w większości administrowane przez KOWR ( Skarb Państwa



). Zabudowa zatem w tej części miasta pozostanie taka jaka jest. Jak na to nałożymy sieć szkół, to 
okazuje się, że na tych terenach, które nie mają już żadnych perspektyw przyszłego rozwoju, to 
tereny te obsługuje SP Nr 1, natomiast SP Nr 2 obejmuje swym zasięgiem te tereny, które rozwinęły
się w ostatnich latach bardzo dynamicznie i gdzie tej zabudowy przybyło sporo, oraz SP Nr 4, gdzie
tej zabudowy również przybyło dużo. Tak więc tam te dzieci są i jakiś czas tych dzieci jeszcze 
będzie przybywać. Natomiast śródmieście , ul. Chopina i Powstańców Chocieszyńskich, to tam tych
dzieci jest mniej. W związku z powyższym zaczyna to wyglądać tak, że potwierdza się teza, która 
przez wiele lat wielu grodziszczan powtarzało, że przydałaby się szkoła podstawowa na OWP, 
natomiast niestety tą szkołą na OWP powinna być SP Nr 1, bo gdyby ona tam stała, nie byłoby 
dzisiaj żadnego tematu. Natomiast decyzje o budowie tej szkoły podejmowano na początku lat 80-
tych, kiedy jeszcze zakładano, że rozwój miasta będzie w stronę  drogi krajowej i Powstańców 
Chocieszyńskich. Przypomniał, iż pierwsze bloki na OWP oddawano również na przełomie lat 
70/80. Dzisiaj się okazuje, że w tej części miasta, którą obsługuje SP Nr 1, ilość dzieci 
dramatycznie spada, natomiast na terenach obwodów pozostałych szkół, ilość tych dzieci rośnie. 
Jeżeli nie spróbujemy coś z tym zrobić, to efekt będzie taki, że SP Nr 1 będzie się wyludniać, 
natomiast SP Nr 2 i 4 zaczną pękać w szwach, kosztem SP Nr 1. Ta sytuacja nie musi trwać w 
nieskończoność, bo zadziała trend demograficzny. SP Nr 2 już nie ma jak się rozbudować, jeśli 
chodzi o SP Nr 4 to może jakieś możliwości by były, ale szkoła ta ma też swoje potrzeby w zakresie
infrastruktury sportowej. W związku z tym taka propozycja, aby w sposób administracyjny zmienić 
przyporządkowanie ulic w mieście do innych szkół, po to aby SP Nr 1 trochę wzmocnić 
( dociążyć), a z drugiej strony nie narażać SP Nr 2 i 4 na naukę na zmiany. Temu wszystkiemu służy
przedstawiony dzisiaj projekt uchwały. Nie zgodził się z radnym S.Tulińskim, że ludzie szukają 
miejsca zamieszkania blisko szkoły, bo gdyby tak rzeczywiście było to ludzie by się nie budowali 
np. na ul. Kąkolewskiej czy w Słocinie. Bardziej decyduje cena działki i dostępność terenu. Zwrócił
uwagę, że ten porządek , który jest zaproponowany w tej uchwale, efekt przyniesie z pewnym 
opóźnieniem, bowiem zasady rekrutacji, które są w kolejnej uchwale są tak skonstruowane, że 
punkty dodatkowe są jeżeli uczęszcza np. rodzeństwo do danej szkoły. A więc nie jest to tak, że od 
razu wszystkie dzieci do pierwszej klasy będą uczęszczać wg nowej organizacji szkół. Jeżeli chodzi
o dojazd i dojście do szkoły , to przypomniał moment powstania gimnazjów i dzieci z OWP chcąc 
nie chcąc chodziły do budynku SP Nr 1, bo tam było gimnazjum. Nie jest to więc nic nowego. Jeśli 
chodzi o wygaszanie mniejszych szkół to pogratulował radnemu odwagi, bo sam bałby się takiej 
decyzji podjąć. Trzeba pamiętać, że szkoła ma też funkcję nie tylko dydaktyczną, ale w tych 
środowiskach wiejskich ma olbrzymią funkcję kulturotwórczą i cementującą tę społeczność. Cała 
polityka państwa odnośnie finansowania oświaty idzie w tym kierunku, aby zamykać właśnie małe 
szkoły, bo jest to źle finansowane i samorządy muszą coraz więcej dokładać. Z drugiej strony głosi 
się , że dzieci powinny uczyć się w komfortowych warunkach, powinny być mało liczne klasy. 
Przypomniał, iż SP w Ptaszkowie jest po termomodernizacji, w SP w Kąkolewie również za chwilę 
ta termomodernizacja zostanie przeprowadzona, więc nie ma powodu, aby te szkoły zamykać. 
Natomiast dzisiaj budować szkołę na OWP, aby zamknąć za chwilę SP Nr 1, to jest zbyt odważne i 
z taką inicjatywą na pewno Burmistrz nie wystąpi
- Radny Sebastian Tuliński - (Ad Vocem) zgodził się z tym , iż lepszy komfort mają dzieci w 
mniejszych klasach. Natomiast jeśli chodzi o koszty, to można – w przenośni- zorganizować zajęcia
na hali sportowej dla kilkuset dzieci i wtedy koszty te będą jeszcze niższe. Chodzi o komfort pracy, 
a nie chodzi o zamykanie szkół, tylko reorganizację w zarządzaniu szkół.

Więcej uwag nie wniesiono. 
Głosowano w sprawie:
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Grodzisk 
Wielkopolski, a także określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Grodzisk Wielkopolski
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (10)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Anna  Koza, Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał 
Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Dorota Przybysz, Weronika Tullin
PRZECIW (3)
Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Karolina Nadobnik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sebastian Tuliński
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/79/2025 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.
 
 e) określenia kryteriów rekrutacji kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznych 
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Grodzisk Wielkopolski
 Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Rafał Sikorski - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
określenia kryteriów rekrutacji kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Grodzisk Wielkopolski
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Weronika Tullin
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sebastian Tuliński
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/80/2025 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.
 
 f) nieodpłatnego nabycia od PKP S. A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania 
wieczystego działek położonych w Grodzisku Wielkopolskim
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Natalia Jarosz- Naczelnik Wydz.UGN.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
nieodpłatnego nabycia od PKP S. A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania wieczystego 
działek położonych w Grodzisku Wielkopolskim
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała



Uchwała nr XII/81/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 g) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Grodzisk Wielkopolski na 
lata 2025-2028
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Natalia Jarosz- Naczelnik Wydz.UGN.
Do projektu wniesiono następujące uwagi i zapytania:
W dyskusji wzięli udział:
- Radny Sebastian Tuliński zapytał jaka jest rola Gminy i jaką może zaoferować np. pomoc dla 
właścicieli zabytkowych budynków?
- Pani N.Jarosz odpowiedziała, iż jeżeli chodzi o zabytki, które są w rękach prywatnych, to Gmina 
zbyt dużego wpływu nie ma , bowiem kwestie ewentualnych remontów zależą od jego właściciela. 
Możliwe są dofinansowania z  budżetu gminy. Jeżeli chodzi o działania Gminy w temacie 
zabytków, to prowadzone są zajęcia edukacyjne.
 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-
2028
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/82/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 h) nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Grodzisku Wielkopolskim
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Natalia Jarosz- Naczelnik Wydz.UGN.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Grodzisku Wielkopolskim
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/83/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 i) ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w pasie drogi 
wojewódzkiej nr 308
 Projekt uchwały przedstawił Pan Jacek Gulik- Z-ca Naczelnika Wydz. Inwestycyjnego.
Do projektu nie wniesiono uwag.



Głosowano w sprawie:
ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w pasie drogi wojewódzkiej 
nr 308
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/84/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 j)  zmiany Uchwały Nr XXXVI/307/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim z 
dnia 23 listopada 2021r w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Grodzisk 
Wielkopolski i nadania jej statutu
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Joanna Kalińska.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Nr XXXVI/307/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim z dnia 23 
listopada 2021r w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Grodzisk Wielkopolski i nadania
jej statutu
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/85/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 k) przyjęcia Programu ”Grodziska Karta Seniora”
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Magdalena Hercuń.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu ”Grodziska Karta Seniora”
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)



Szymon Strugała

Uchwała nr XII/86/2025 została przyjeta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 l) rozpatrzenia petycji
 Projekt uchwały przedstawił i omówił radny Dariusz Matuszewski – Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina 
Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Rafał Maluśki
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/87/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 m) zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Finansów i Sfery Budżetowej Rady Miejskiej w 
Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Koza-Przewodnicząca Rady Miejskiej.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Finansów i Sfery Budżetowej Rady Miejskiej w Grodzisku 
Wielkopolskim na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/88/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 n) zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarczej oraz Ładu i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Koza-Przewodnicząca Rady Miejskiej.
Do projektu wniesiono następujące uwagi i zapytania:
W dyskusji wzięli udział:
- Radna Karolina Duma-Guemise zasugerowała, aby w temacie dot. nasadzeń drzew i utrzymania 
zieleni zaprosić na posiedzenie Pana odpowiedzialnego za te sprawy w Urzędzie Miejskim.



- Pan Przewodniczący Komisji poinformował, iż z Panem Janasem spotkanie odbędzie się w 
miesiącu lutym.
 
Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarczej oraz Ładu i Porządku Publicznego Rady Miejskiej
w Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/89/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 o) zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
Grodzisku Wielkopolskim na 2025 rok
Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Koza-Przewodnicząca Rady Miejskiej. 
Do projektu nie wniesiono uwag i zapytań.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Grodzisku 
Wielkopolskim na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
NIEOBECNI (1)
Szymon Strugała

Uchwała nr XII/90/2025 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
Ad 10. Wolne głosy i wnioski

W dyskusji wzięli udział:
- radny D.Matuszewski stwierdził, iż na temat ulicy Winnej i stawku „Pani Cichej” na tej sali 
mówiono już wielokrotnie. Cieszy się, że może powitać mieszkańców ul. Winnej, że są tutaj na sali 
obrad. Stwierdził, iż chciałby nawiązać do dyskusji jaka toczyła się w grudniu na wspólnym 
posiedzeniu Komisji, kiedy Pani Przewodnicząca przedstawiła pismo skierowane do przedstawicieli
Rady Miejskiej w sprawie informacji , którą otrzymali mieszkańcy tej ulicy od Pana Burmistrza, iż 
zgodnie ze wszystkimi stosownymi przepisami przystępuje do pracy związanej z ustanowieniem 
warunków zabudowy na wniosek właścicieli, którzy chcieliby wybudować na tym terenie kilka 
domków jednorodzinnych. Temat zabudowy tego terenu wraca po raz kolejny. Pamięta, że była tam 
propozycja wybudowania domów jednorodzinnych, była historia związana z budową na tym terenie
bloków przez spółdzielnię mieszkaniową. Cała sprawa jest o tyle niepokojąca, że jest to chyba 
ostatnia ulica o takim niepowtarzalnym charakterze i kształcie, która wg projektów właścicieli ma 



być zupełnie zmieniona. Ma zostać jeden z tych starych domów zburzony, a w miejsce tego 
budynku wytyczona trasa, która przez ul. Winną będzie przebiegać do terenu ze stawem. W tym jest
cały problem, że mieszkańcy są ogromnie zaniepokojeni, ale również sąsiedzi i te osoby, które 
szczególną uwagę zwracają na historyczny i taki inny charakter tego miejsca. To jest ulica ślepa, 
jest ciąg pieszo- rowerowy o szer. ok.7 metrów i w momencie kiedy tam się zrobi drogę dojazdową,
to te dziesiątki dzieciaków, które idą do i wracają ze szkoły , będą w ogromnym zagrożeniu. Cały 
ten problem również dotyczy ulicy Nowotomyskiej, bo tam też robi się wszystko na posesji, aby 
zrobić tam bardzo wąski teren do przeprowadzenia drogi i dojazdu od ul. Nowotomyskiej. To jest 
taki swoisty charakter tego miejsca. Jest to też teren zalewowy, bo nie ma wiosny czy jesieni, aby 
ten teren nie był zalany. Robiono tam przez wiele lat różne zabiegi, aby zasypać ten staw, aby go 
zniwelować, ale on i tak własnym źródłem się nie poddaje i są takie lata, że cały ten teren jest 
zalany. Wielokrotnie  mieszkańcy Grodziska podkreślali taką rzecz, że jest to ostatni taki teren, 
który jednak nie powinien ulec zabiegom deweloperskim, bo w tej chwili buduje się wszędzie, bo 
są to ogromne pieniądze. Ale przy okazji niszczone są tereny, których już nigdy w tym mieście nie 
odzyskamy. Radny zaapelował do Burmistrza o bardzo dużą rozwagę w tym temacie. Być może 
warto wrócić do pomysłu aby wspólnymi siłami Gminy i SM ten teren zachować i przeznaczyć  na 
teren zielony, który będzie służył mieszkańcom ( rewitalizacja tego stawu ). Może pozwoli to 
stworzyć w tym betonowym osiedlu, teren, który będzie służył wszystkim mieszkańcom Grodziska.
- Burmistrz Piotr Hojan - (Ad Vocem) stwierdzi, iż jeżeli chodzi o ten teren to trwają tam aktualnie 
postępowania administracyjne, które nie wszystkie się jeszcze zakończyły wydanymi decyzjami, a 
na Burmistrzu jako organie administracji ciąży obowiązek bezstronności. Zebrany materiał 
dowodowy z tych wszystkich faktów, które się pojawiają musi zostać oceniony bezstronnie i musi 
Burmistrz kierować się przepisami prawa. Następnie zrelacjonował jak sytuacja wygląda na dzisiaj. 
W chwili obecnej jest dwóch wnioskodawców- jeden z budynkami zabudowy bliźniaczej , drugi z 
budynkami wielorodzinnymi. Pierwszy z nich otrzymał odmowę wydania warunków zabudowy i ta 
sprawa została przekazana do SKO, które naszą decyzję uchyliło i sprawa będzie rozpatrywana 
ponownie. Natomiast drugi wnioskodawca złożył wniosek o możliwość wybudowania czterech 
bloków wielorodzinnych, postępowanie jest wtoku, przygotowany jest projekt decyzji  o warunkach
zabudowy i on też jest odmowny. Decyzję w tej sprawie, o ile się coś nie wydarzy, będzie można 
wydać po terminie związanym z wydaniem obwieszczenia ( w połowie lutego ). Zapewne 
wnioskodawca skorzysta ze środków odwoławczych i przekaże ją do SKO, które będzie tą decyzję 
rozpatrywało. Natomiast jeśli chodzi o sposób zagospodarowania tego terenu, to żeby go 
zagospodarować , trzeba było by go kupić, a po drugie uregulować do niego dojazd. Pierwszym i 
podstawowym problemem , który tam wyniknął było to, że ten teren, jeśli nie przez tereny 
spółdzielni mieszkaniowej,  nie ma jakiegokolwiek dostępu do drogi publicznej, a dostęp może 
uzyskać przez tereny osób trzecich. Warunki zabudowy na te nieruchomość będą się toczyły jeszcze
w tym roku. Jeżeli Gmina będzie miała plan ogólny, to zobaczymy co uda się w tym planie dla tego 
terenu zapisać. Zabudowa na podstawie warunków zabudowy w przyszłym roku będzie już mocno 
utrudniona. Każda próba zagospodarowania tego terenu w sposób inny niż jest to do tej pory, będzie
oddziaływać na zabudowę sąsiednią, bo jakakolwiek zabudowa spowoduje , że ktoś tam przyjedzie 
i wybierze trochę tego mułu i wyniesie cały teren do góry i woda, która się tam pojawia od czasu do
czasu, będzie musiała sobie znaleźć nowe ujście. Z tego powodu jest to trudny teren inwestycyjny.

Następnie  Burmistrz zapowiedział, co się będzie dziać w najbliższym czasie. Na Starym Rynku 
trwa wystawa poświęcona 80-leciu wyzwolenia spod okupacji niemieckiej. W najbliższą sobotę  w 
GHS odbędzie się kolejna edycja turnieju w tenisie stołowym,który cieszy się coraz większym 
zainteresowaniem. Tydzień później odbędzie się X maraton ZUMBY. Burmistrz zaprosił wszystkich
do uczestnictwa w tych wydarzeniach.
 
Ad 11. Przewodnicząca Rady o godz. 18,19 zakończyła posiedzenie XII Sesji Rady Miejskiej, 
dziękując wszystkim za czynny udział w  obradach.
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